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Styrelsemöte Göta MS 

Protokoll 2023-10-23 

 

 

Ordinarie deltagare 

Lars-Göran Ståhl Ordförande 

Jonathan Thorsell Vice Ordförande  

Lotta Reden   Kassör 

Elenor Bodin               

Niklas Gustafsson Endurokommittén 

Markus Marteliusson Crosskommittén 

Linda Ytterbom 

Magnus Uusitalo 

Patrik Lindberg 

Christer Jansson         

 

Övriga deltagare 

Agenda     

1. Mötets öppnande (LG)  

2. Val av justerare (MU) 

3. Föregående protokoll (PL) 

4. Skrivelser m.m. (LG) 

- Resultat och balansrapport, aug bif. mötesunderlagen 

- Medlemmar, klubbyten i TA perioden 1st varav 0st nya till Göta. 

Nya (inkl. familj) medlemmar sedan senaste mötet via Idrott Online tot. nu 

1471st varav 1268 män och 203 kvinnor.  

- Övrigt hela verksamheten;  

- Utbildningar av tävlingsledare, LG har pratat med Lars Pärnebjörk på Östra, vi tar 

fram hur många som ska gå och kontaktar Östra. Östra har en ny som håller i 

utbildningen, Mathias Boström. 

 

5. Crosskommitté rapport (MM) 

- Crosskolan avslutad. 

- Inget KM kört eftersom det inte var något intresse. 

- Höstläger i Avesta 

- Möte vecka 44 om framtid, bygga om banan, budget, startplatta mm. 

- Stubbrace Kalles Kanna kört hos fam Bodin, 33st förare. 

- Sökta statustävlingar 2024 är USM, Sprint SM och JSM. 

- Klubben kom två i serien. 

-  
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6. Endurokommitté rapport (NG) 

- Götapokalen blev en riktigt bra tävling, fin kritik från förare och funtionärer. 

- Styrelsen tackar markägere genom Lars Pärnebjörk, kollar om det fallit väl ut. 

- Reseersättning för funktionärer på gång. 

- Linda kontaktade EP om USM, dom var inte intresserade att skriva något. 

- Pontans Race 14/10 är nominerad till årets händelse av Svemo, kul. 

- Summering av årets Pontan Race och hur det ska vara nästa år. 

- KM har körts hos Zetterbergs. 

- Fråga från Johan Andersson om flyttad tävling, NG svarar. 

- NG ordnar möte med gamla gänget och nya om vad som är fel nu och kan bli 

bättre, så vi slipper skitsnack och annat. Alla behövs i klubben. 

- Pokaler till småkillar som kört Kalles Kanna 22, 11/11-23. 

- Göta får inga SM tävlingar nästa år. 

- Förslag på att Götapokalen läggs tidigt 2024. 

- Återställning av S1 4/11. 

- Priser för 2022 motionscupen fortfarande inte utfört, nu beställt och delas ut 11/11. 

- Diskussion om stöttning till klubbens VM åkare, nu får man 5000kr som 

resersättning för varje deltävling och 10000kr för landslagVM, man söker själv 

och beviljas när man visar upp att man deltagit. 

- Även diskussion ersättningsnivå cross och enduro, NG och MM tar fram förslag.  

 

7. Motorområdet  LedR (LG, MM, NG) 

- Färdigställa inne i lokalen, förråd och trapphus kvar 

- Dusch ej påbörjad i källaren, LG frågar Bobby. 

- Galler för fönster under vecka 44-45. 

- Lindewall skruvar ventiler på vatten mot garage så att det går att stänga, LG. 

- Larm på gång. 

- NG kollar ny port.  

 

8. Övriga frågor (LG)  

 

Gällande vårt ersättningsbidrag som baseras på 2022 års driftskostnaderoch där VA 

kostnaderna är så höga så vårt bidrag på 149 836kr åts upp av kostnader på 

287 704kr. Mellanskillnaden är 137 7868kr som kommunen ställt på oss för betalning 

senast  

2023-04-15, vilket vi givetvis har överklagat på mail. 

Jag har stött på flera gånger och chefen för förvaltningen Christopher Hoerschelmann 

svarar oftatst väldigt snabbt men han får inget konkret svar från fastigheter på 

komunnen.  

 

LG har haft möte med kommunen och det är sannolikt fel i räkningen, nämnden har 

möte och bestämmer hur mycket vi ska betala med mötets utfall som underlag. 

 

 

9. Nästa möte (LG)  

 

2023-11-20 

 

 

 


